
Assemblea de barri La Valldan 28/2/2024 

Informacions i actuacions de l’ajuntament 

El regidor Guillem Canal explica diferents temes relacionats amb medi ambient i mobilitat. Per 
una banda exposa que el Pla d’incendis es tornarà a executar al 2025, que es va formigonar la 
zona de sota el pont a petició de la darrera assemblea de barri i que durant l’any 2023 s’ha 
treballat el Pla de Mobilitat Urbana Sostenible i aviat s’obrirà el procés participatiu en fase de 
propostes en el qual hi podrà participar tota la ciutadania.  

Pel què fa a la gestió de residus exposa que ara hi ha un cubell nou per poder treure el rebuig i 
els envasos i pregunta als veïns com els funciona, tot i que la majoria expliquen que són 
disseminats i que, per tant, no en tenen. En aquest cas, explica que les illetes passaran de ser 
recintes tancats a ser uns contenidors intel·ligents. 

Per altra banda, el regidor Aleix Serra explica que es va fer l’asfaltada del Passeig dels Abeuradors 
i de la pujada. Ara a nivell de paviments en algun moment es repassarà la carretera que puja al 
polígon. 

També exposa que tenim el tema de la sequera sobre la taula, que no estem en el pitjor dels 
escenaris però hi ha algunes coses que no es poden fer actualment (netejar el cotxe, regar el 
jardí,...) ara s’ha d’adaptar una ordenança de l’ajuntament. Aquests dies s’està fent una consulta 
pública prèvia perquè es puguin fer aportacions. L’ordenança servirà perquè es puguin posar 
sancions. 

El regidor Isaac Santiago explica que hi ha una nova app de l’ajuntament que ara mateix serveix 
per demanar cita prèvia però que s’anirà ampliant a altres serveis. Els farem arribar l’enllaç de 
descàrrega a través de l’associació de veïns. 

 

Mobilitat 

Una veïna es queixa que pel Camí de Sant Bartomeu, malgrat la senyalització és d’un itinerari 
pacificat, hi passen cotxes. El regidor Guillem Canal explica que en el marc del Pla de Mobilitat 
Urbana Sostenible es considera aquesta via com un itinerari pacificat amb el trànsit restringit a 
vehicles agrícoles i veïns, cal vetlar perquè es respecti aquest fet i la problemàtica que comenten. 
També explica que el fals carril bici que hi ha a la vorera de la part nord de la carretera de Solsona 
no té les mides a nivell de seguretat perquè sigui un carril bici i es recomana intentar traslladar 
el trànsit de bicicleta pel camí de Sant Bartomeu. Aquesta pintura vermella acabarà 
desapareixent i l’enllaç al polígon és un dels punts on hi falta llum.  

Una veïna pregunta sobre un projecte que va sortir fa uns dies sobre uns canvis de mobilitat a 
la zona de la carretera del castell. L’Aleix explica que el trànsit de camions que venen de la Knauf 
ara han d’anar per la carretera del castell i la Generalitat estava disposada a millorar l’accés del 
polígon a la carretera. Tot i així haurem de veure com es fa i la realitat és que encara no hi ha 
projecte. 

Una veïna demana si hi haurà diners per millorar camins. El Guillem explica que una de les 
principals fonts de finançament és el pla de prevenció d’incendis i els camins que comenten no 
hi entren. Hi ha prevista una subvenció però aquest any anirà destinada a la zona dels mercadals. 



Per altra banda, de les obres que s’estan fent a Cal Rosal es podrà posar part del fresat de  l’asfalt 
que surti i s’utilitzarà per arreglar alguns d’aquests camins que comentaven. 

Un grup de veïns expliquen que pel camí que baixa del polígon, que ara està tan ben enquitranat,  
hi passen cotxes que van molt ràpid. L’Aleix demana com veurien de posar una senyalització 
indicant que sigui només per a veïns però veuen clar que pugui funcionar. Demanen posar 
ressalts però l’Aleix explica que tenen un efecte puntual. De moment es posarà una senyal de 
limitació de velocitat i també s’estudiarà la possibilitat de posar una banda rugosa. 

També exposen que falta aparcament a la zona de la illeta, ja que per a les persones grans es fa 
complicat anar a Sant Bartomeu.  

Davant de Cal Cassot els cotxes corren molt i han demanat de fer un pas elevat. S’ho va anar a 
mirar la policia local però els passos elevats als carrers amb tant trànsit on passen ambulàncies 
i vehicles d’emergències no es recomanen. Quan hi ha els cotxes aparcats no hi ha visibilitat. Es 
proposa treure un aparcament. El Guillem explica que començarem per millorar la visibilitat, 
canviant els aparcaments de cotxes i vetllant perquè no aparquin al gual. 

Una veïna pregunta si hi ha partida per asfaltatge. L’Aleix comenta que aquest any no hi ha 
partida d’asfaltatge però queda pendent el Carrer del Parany. 

El trosset de camí que baixa del Parany fins a la Rasa de Cal Cassot molt malament. Hi ha una 
canal que cada cop és més gran i hi ha gent gran que ara no hi passen. 

 

Camp de futbol de La Valldan 

Responent a la pregunta d’un veí sobre l’estat del camp de futbol de la Valldan, el Guillem explica 
que es va tallar la gespa fa poc i que el tema de la il·luminació ara mateix no està sobre la taula. 
Es demana que es pugui posar un cartell perquè es respecti el fet de no deixar-hi deixalles. 

En relació a la freqüència del manteniment l’Aleix explica que les persones que es dediquen a 
tallar la gespa són del Taller Coloma i que arriben fins on es pot. Ara s’ampliarà el contracte i hi 
haurà més hores de dedicació. 

També hi ha un problema de deixalles que es deixen a l’entrada. Es demana si s’hi poden incloure 
papereres. L’Aleix comenta que es pot estudiar tot i que els experts recomanen no posar 
papereres en espais naturals, ja que afavoreixen que la gent hi deixi més deixalles. 

 

Incivisme 

Diversos veïns exposen problemes d’incivisme ja que diverses persones deixen deixalles a 
qualsevol lloc. El Guillem explica que a nivell de zones de passeig de gos sí que hi ha previst de 
fer una campanya a tot el municipi i que des de l’ajuntament sempre traslladem les queixes dels 
abandonaments de residus al Consell Comarcal i que el diàleg és continu. 

La regidora Queralt Sales exposa que ja ha parlat amb l’alcalde per treballar una campanya de 
civisme a les escoles. 

Una veïna explica que un cop  va veure una furgoneta descarregant deixalles i que la policia li va 
demanar tantes dades que van arribar tard. L’Aleix explica que els protocols de la policia estan 



marcats i que no hi podem fer res. Properament està previst que hi hagi informadors per 
prevenir aquests actes d’incivisme però no poden sancionar. Es recomana trucar a través del 
112 perquè les trucades queden registrades i se’n poden extreure dades estadístiques. 

Una veïna exposa que a la zona del pàdel la gent aparca sobre la zona enjardinada. L’Aleix explica 
que farem més incidència amb la policia perquè és una zona on hi ha aparcament de sobres. 

 

Centre cívic 

Els veïns exposen diversos temes relacionats amb el Centre Cívic de La Valldan. A l’entrada al 
centre cívic, encara persisteixen els problemes d’humitat. Van pujar a la coberta, van canviar la 
tela però no ha estat suficient. Raja molta aigua, encara no ha estat solucionat. Per altra 
banda, hi ha un forat d’un arbre que va caure al mig de la plaça, que caldria que reparés la 
brigada. 

En relació a la calefacció, al desembre van venir a reparar-la, però sembla que encara no 
funciona correctament. Els veïns diuen que s’ha de netejar el serpentí perquè està calcificat i 
que la sortida de l’aire està a dalt, i s’haurien de baixar perquè l’aire calent no baixa.  

 

Temes diversos 

Es pregunta si es millorarà el paviment de la plaça de l’escola. L’Aleix comenta que no és una 
prioritat perquè es considera que no està en un estat que requereixi una actuació imminent. 

Les baranes de sobre el parc infantil i del pas a nivell són escalables i són perilloses pels infants. 
Caldria canviar-la per baranes verticals. 

Una veïna pregunta si es pot contemplar fer concerts a la Valldan i la Rosa explica que s’ha 
demanat una subvenció per fer tallers artístics en diferents barris. 

Els veïns demanen que el camí del Parany pugui ser il·luminat, però l’Aleix explica que hi falta 
tota la urbanització i que caldria que fossin llum amb placa. 

Un veï pregunta si s’esporgaran els arbres que toquen a les façanes del Passeig de la Pau. 
L’Aleix comenta que sí però que a llarg termini s’han d’anar canviant les espècies d’arbres de la 
mateixa manera que s’ha fet al passeig dels abeuradors, a la carretera... 

A la pujada del canyet, des de sota el pont pujant a mà esquerra, els esbarzers ocupen bona 
part del pas de vianants i s’hauria de netejar. 

 

 

 

 

 

 


